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Desgevraagd bevestigt Matthieu Moons zijn vertrek. "Ik heb vijf jaar fantastisch gewerkt bij Bauhaus. We
hebben een mooi team gevormd en een goed lopende winkel in Groningen neergezet. Ook de winkel in
Hengelo zal het goed gaan doen, daar ben ik van overtuigd."
Na vijf jaar is het voor hem echter tijd voor een nieuwe uitdaging. "Het is echt heel mooi geweest. In goed
overleg nemen Bauhaus en ik afscheid van elkaar."

Moons opende als Bauhaus-directeur de eerste Bauhaus in Nederland.

Op [Bouwgroothandel Bijeen] vertelde Matthieu Moons dat hij geen hoge dunk had van de Nederlandse DHZ-
concurrentie.

Marc Nelissen
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